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OK akkoord. Ik heb met[EEN f; esproken dat zijEE rang een gesprek te arrangeren

tussen minister van Rijn en 2m [EREY counterpart over het tegenhouden van mondkapjes.

Gr. EARS)

Verzonden met BlackBerry Work

(www blackberry.com)

Van: INSESECSN)<JEREZIinvvs.ol>
Datum: maandag 20 apr. 2020 4:11 PM

Kopie:IEEE EEE is.) EET)

(WERE)<SENETmin vs...ICE)SCEETI insu,
imi >51.2e

Onderwerp: RE: advies over verzoek voor IC medicatie

+o IEEE

We weten dat er verpleeghuizen zijn die op het moment minder of niet worden beleverd door

hun groothandel. Maar dit is niet een schaarste probleem maar een distributiekwestie. Er is

landelijk dus voldoende, dat is wat we hebben gecheckt. Het gros van de voorraad ligt echter

als bereiding bij de ziekenhuizen.

Er is dus echter ook voor de verpleeghuizen voldoende. Zij kunnen zich melden bij een andere

groothandel dan gebruikelijk of ze kunnen beleverd worden door een ziekenhuis, zoals ook al

gebeurd maar misschien niet bij alle verpleeghuizen bekend is.

Daarom gaat LCG vandaag actief communiceren over de mogelijkheid van het beleveren van

verpleeghuizen door ziekenhuizen. En de IG] gaf vandaag aan dat zij hier ook actief over gaan

terugkoppelen naar betreffende verpleeghuizen.

De levering vanuit [JESEZERRan NL zou overigens geen betekenis hebben voor de verpleeghuizen
want die was door de ziekenhuizen besteld.

We houden in de gaten of de zorgen bij verpleeghuizen zo voldoende geadresseerd worden

Groet

Van: EET ICEETI: ins nl>

Verzonden: maandag 20 april 2020 15:40

Aan: EEEEEECN) <IESETI minvws.nl>

ccICES<BETiv n>;EEE)
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Onderwerp: RE: advies over verzoek [EREZRvoor IC medicatie

Dank [EY is dit ook gecheckt bij de verpleeghuizen?

Verzonden met BlackBerry Work

(wwwblackberry.com)

van:EEE)JEREinv s.al>
Datum: SOBA 20 apr. 2020 2:46 PM

—_—_FW: ev over

x

verzook [EERIEroor IC medicatie

Beste EKER
De minister is akkoord met de bijdrage midazolam aan

i
voorwaarde dat er

voldoende is voor verpleeghuizen. Daarom nog een terugkoppeling

Wij hebben nog extra uitvraag gedaan. LCG geeft aan dat de landelijke voorraden midazolam

afgelopen twee weken niet afnemen maar juist groeien (in totaal op het moment dus voor iig 72

dagen) wat aangeeft dat er voldoende in de markt beschikbaar is, ook voor extramuraal

(verpleeghuizen). Daarnaast geeft LCG aan dat zij inschatten dat het extramurale verbruik

beperkt is. Deze verhoudt zich volgens LCG naar schatting 1 (extra) tot 7 (intramuraal), onder

de huidige omstandigheden misschien 1 tot 6, met het gebruik in de ziekenhuizen. Ook wordt

de extramurale farmacie en diverse verpleeghuizen nog beleverd door specifieke leveranciers

die geen onderdeel zijn van het voorraadbeeld van LCG. Al met al is het beeld dat er voldoende

is. De partij uit[5120 M8 bovendien een extra partij (bedoeld voor ziekenhuizen) waar niet

op gerekend is en die niet is meegenomen in de voorraad van 72 dgn.

Vandaag gaat LCG ook communiceren dat individuele verpleeghuizen die tekorten ervaren een

beroep kunnen doen op ziekenhuizen, veel verpleeghuizen worden sowiesc al beleverd door

ziekenhuizen. Ook de IG] zal nog hierover communiceren naar verpleeghuizen.

We zullen de levering aan [EXER » gang zetten,

Groet

Van:IGEN)
Verzonden: zondag 19 april 2020 17:41

Aan: 5.1.26 <BEEFEE minvws.nl>
cc: <IEKEEIinvws.n!>;[EET

BEY ol ) <TR ins.nl>
Onderwerp: advies over verzoek|JERERRRvoor IC medicatie

geste [EXEC
Hierbij het advies voor minister over het noodverzoek van[ffjaan EUBvoor een bijdrage in IC

medicatie (midazolam).
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We denken dat het verantwoord is om een beperkte levering die dinsdag in NL uit

ER
wor

verwacht aanfBltoe te kennen, als het kan met het verzoek om te retourneren zodra na3

mei zelf weer beleverd is. De NL bijdrage is dan 2-4 % van de behoefte. De voorraden

midazolam in NL bedragen volgens LCG thans 72 dagen, waarvan een beperkt deel ook door de

eerstelijn (0.a. verpleeghuizen) bij palliatieve zorg wordt gebruikt. Nieuwe toevoer wordt (nog
deze week) verwacht door LCG. De levering ARIE: niet in genoemd voorraadbeeld van

72 dagen. Als de levering uit [JEEEZEM niet naarfigaat komt er circa 10% bij bovenop dat

voorraadbeeld.

Bij een eventuele bijdrage aan kan NL diplomatiek ook aandacht vragen van het beleveren

van NL van mondkapjes door leveranciers. IZ en PV in FER zijn daarbij aangehaakt.

Zie als bijlage de reactie van het LCG naar aanleiding van het fs8ER verzoek. Daarnaast het

LCG overzicht van LCG van afgelopen vrijdag.

Voor vragen ben ik bereikbaar,

Groet

5.1.2e
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